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12 października 2011

Obradowały Komisje Sejmiku

Dziś obradowały cztery komisje Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego – Komisja Strategii,
Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą, Komisja Rolnictwa, Gospodarki Wodnej i
Ochrony Środowiska, Komisja Budżetu i Finansów oraz Komisja Samorządu Terytorialnego. 
W obradach uczestniczyli m.in. przewodniczący Sejmiku Marek Gos oraz członkowie
Zarządu: Piotr Żołądek oraz Kazimierz Kotowski. 

Podczas Komisji Strategii, Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą radni zapoznali się
m.in. z informacją na temat działalności Regionalnej Organizacji Turystycznej Województwa
Świętokrzyskiego w I półroczu 2011 roku.

– W regionie funkcjonuje sieć 12 centrów i 11 punktów Informacji Turystycznej. Dodatkowo
ROT WŚ współpracuje z dwoma punktami, które nie wchodzą bezpośrednio w skład systemu
IT województwa. W I półroczu 2011 r. dzięki porozumieniom zawartym między ROT WŚ a
przedstawicielami samorządów swoją działalność rozpoczęło Centrum Informacji
Turystycznej w Skarżysku – Kamiennej  oraz Punkt Informacji Turystycznej w Staszowie.
Regionalna Organizacja Turystyczna Województwa Świętokrzyskiego brała udział także w
Targach Turystycznych m.in. ITB w Berlinie. W tym roku Polska była krajem partnerskim
targów i na tę okoliczność zostało przygotowanych wiele atrakcji, występów oraz wydarzeń
promujących nasz kraj. W czerwcu odbyła się II edycja  koncertu „Sabat Czarownic”, która
przyciągnęła do Amfiteatru Kadzielnia ok. 6 tysięcy  widzów oraz blisko 3 miliony przed
ekrany telewizorów – mówił Jacek Kowalczyk, dyrektor Departamentu Promocji, Edukacji,
Kultury, Sportu i Turystyki Urzędu Marszałkowskiego.

Z kolei radni Komisji Rolnictwa, Gospodarki Wodnej i Ochrony Środowiska pozytywnie
zaopiniowali raport z realizacji „Programu ochrony środowiska dla województwa
świętokrzyskiego” oraz przyjęli projekt “Programu ochrony środowiska” (aktualizacja
istniejącego dokumentu).
– Raport z realizacji „Programu ochrony środowiska dla województwa świętokrzyskiego” za
ostatnie dwa lata jest ostatnim okresem sprawozdawczym przypadającym na lata
2007-2011. Analizując zmiany, jakie zaistniały w środowisku w tym czasie, należy stwierdzić,
że stan środowiska ulega systematyczniej poprawie. Dobrym wskaźnikiem obrazującym
poprawę stanu środowiska jest przyroda. Nasze województwo należy do najczystszych
ekologicznie obszarów Polski; około 64,5 % jego powierzchni zostało poddanych prawnej
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ochronie przyrody, co stawia nas na jednym z czołowych miejsc w kraju. Największy jednak
problem w naszym województwie stanowi czystość wód oraz bezpieczeństwo powodziowe –
poinformował Jan Lis, zastępca dyrektora Departamentu Rozwoju Obszarów Wiejskich i
Środowiska Urzędu Marszałkowskiego. 

Podczas obrad komisji, radni zapoznali się także z informacją o kształtowaniu się
Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa na lata 2011 – 2038 za I półrocze 2011 roku
oraz z przebiegu wykonania budżetu Województwa za I półrocze 2011 roku.


